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DURANT LA SETMANA DEL 5 A L’11 DE JUNY, 
PREGAREM A SANT JOSEP: 
Dilluns 5: Dif. Fam. Fulcarà-Torroella Dimarts, 6: 
dif. Fam. Marín-López.  Dimecres,  7: en acció de 
gràcies Dijous, 8: Segunda Méndez Pérez.  
Divendres,9: a sant Josep Dissabte, 10:  intenció 
particular. Diumenge, 11: dif. fam. Bordas; 
Assumpció Juliol 
  
DURANT LA SETMANA DEL 5 A L 11 DE JUNY, 
PREGAREM A SANT PAU: 
 

Dijous, 10: intenció particular 
Diumenge, 11: Segunda Méndez Pérez 
 

Es volen casar... 

En Michaël Yervantian, de Barcelona amb l’Anna 

Batlle LLeal, de la parròquia de sant Josep. 

En Ludovic Perdigao Gonçalves, amb la 

Immaculada Jiménez Montes, ambdós de la 

parròquia de sant Josep. 

L’Iban Ortuzar Fernández, amb l’Aina Esteve 

Rosell, ambdós de la parròquia de sant Josep. 
 

Recordem que a la parròquia de sant Josep, cada primer 
diumenge de mes les col·lectes de totes les misses seran 
destinades a pagar les obres de la reforma del presbiteri i 
la capella.  
Agrairem donatius per aquesta finalitat! 

Gracias a la Vida 
Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Me dio dos luceros, que cuando los abro, 

perfecto distingo lo negro del blanco 

y en el alto cielo su fondo estrellado 

y en las multitudes el hombre que yo amo. 

Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Me ha dado el oído que en todo su ancho 

graba noche y día, grillos y canarios, 

martillos, turbinas, ladridos, chubascos, 

y la voz tan tierna de mi bien amado. 

Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Me ha dado el sonido y el abecedario; 

con él las palabras que pienso y declaro: 

madre, amigo, hermano, y luz alumbrando 

la ruta del alma del que estoy amando. 

Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Me ha dado la marcha de mis pies cansados; 

con ellos anduve ciudades y charcos, 

playas y desiertos, montañas y llanos, 

y la casa tuya, tu calle y tu patio. 

Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Me dio el corazón que agita su ëlarco 

cuando miro el fruto del cerebro humano, 

cuando miro al bueno tan lejos del malo, 

cuando miro al fondo de tus ojos claros. 

Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Me ha dado la risa y me ha dado el llanto. 

así yo distingo dicha de quebranto, 

los dos materiales que forman mi canto, 

y el canto de ustedes que es mi mismo canto, 

y el canto de todos que es mi propio canto. 

Gracias a la vida que me ha dado tanto. 

Cançó de Joan Baez i Mercedes Sosa 

CORPUS 2023 – DIA DE CÀRITAS 

“Tu pots canviar la situació de les persones que 
pateixen. No miris cap a una altra banda. Sigues 
oportunitat d’esperança. TU HI TENS MOLT A 
VEURE”. Aquestes paraules del cartell de Càritas 
volen indicar-vos que tots hi tenim una 
responsabilitat i una acció a fer a favor dels altres, 
dels que pateixen. Per això aquest proper cap de 
setmana, que és la diada de Corpus, celebrem el 
dia de Càritas. Totes les col·lectes de les misses 
seran per aquesta finalitat. Moltes gràcies pel 
vostre suport i col·laboració!  



Donar gràcies... 
 

Sovint, per resumir en una paraula 
l’acció que fa l’Església en la societat, 
diem que fem “pastoral”; però la 
“pastoral” és en referència al model 

del pastor, és a dir de Jesús com a 
bon pastor. I aquí rau el signe de 
donar de gràcies; és la presència de 
l’acció de Déu en la humanitat, en 
l’agraïment per tot el que rebem cada 
dia del seu amor en nosaltres. És 

anar a trobar-nos en tots aquells que 
el camí de la vida ens posa al davant, 
sense refusar a ningú, sense exclusió 
ni prejudicis! Donar gràcies és 
sempre el primer pas per mostrar la 
salvació i la vida de Déu per a 

tothom! 
 
I aquest donar gràcies és sempre un 
motiu d’alegria, de llum i 
d’alliberament. Sí, d’alegria, perquè 
la fe ens dona aquesta alegria, 

aquesta joia interior de sentir-nos 
profundament estimat. Qui se sent 
estimat, estima i fa de la seva vida un 
gran motiu d’alegria, per compartir, 
per donar, per fer alguna cosa bona 
a favor dels altres; perquè l’alegria és 

sempre l’expressió profunda d’una 
bona notícia, podem parlar de coses 
molt boniques, però cal que ho 
transmetem en la nostra vida 
aquesta alegria! Ja ho diu la dita “un 
cristià trist, és un trist cristià”! 

L’alegria és essencial per a poder 
donar gràcies per la vida i els dons 
que rebem en cada instant -també en 
els moments de prova o dificultats-, 
en les persones i en la natura. Avui 
més que mai ens hem de fer 

necessitats de l’amor de Déu, del seu 
perdó, de la seva misericòrdia, de la 
seva alegria si volem ser-ne 
testimonis que donin gràcies 
constantment en tot el que fem i 
diem. 

Donar gràcies – en aquesta festa de 
la Trinitat- és tenir la llum de Déu en 
el nostre cor. La nostra professió de 
fe en Déu– Pare, Fill i Esperit Sant- 
és la llum que ens fa veure i viure la 

vida d’una manera nova, amb 
agraïment. Per això aquesta “vida 
nova” parteix sempre de la llum de 
Déu – del nostre Baptisme- en el qual 
som batejat en el nom del Pare, del 
Fill i de l’Esperit sant. La vida nova, 

o la manera nova de viure aquesta 
vida no depèn de l’atzar sinó de 
l’acció de l’amor de Déu en nosaltres. 
Per això caldria preguntar-nos si la 
nostra vida és sempre un gest 
d’amor, de donar gràcies a Déu i a 

tots els qui ens acompanyen en 
aquesta existència humana – que 
son signe d’aquest amor i presència 
de Déu en nosaltres!- per poder 
donar gràcies a la vida! 
  

L’alliberament de tot mal, de tota 

mena d’esclavitud és sempre un bon 
motiu d’agraïment. Déu ens allibera i 
ens alleugereix de les dificultats de la 
nostra vida – no ens resolts els 
problemes ni els mals de cap que ens 
preocupen o neguitegen;  però si que 

ens ajuda a portar-los i a donar-los 
una solució diferent a la que 
nosaltres sovint veiem!- perquè ens 
porta pau i perdó. Donar gràcies és 
un signe d’aquesta pau del cor, és la 
mà estesa per aixecar-nos dels 

nostres mals i pecats, i albirar una 
sortida a les nostres febleses i 
debilitats, tan humanes... Déu ens 
allibera perquè ens guareix, i això és 
sempre un bon motiu de donar-ne 
gràcies per la vida; que és el millor 

que podem sempre fer, i més avui en 
aquesta festa que ens recorda que 
Déu és comunió d’aquest amor 
agraït! 
 

 Jordi Reixach i Masachs 
 Girona, 4 de juny de 2023 


